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Toplantı Başkanı:  

Prof. Dr. Mutlu TÜRKMEN 

Toplantı Sorumlusu / Raportörü: 

YT&Rektör Yard. Prof. Dr. Ü. ERDOĞAN ve YTY&Kalite Koordinatörü Doç. Dr. Esmeray ALACADAĞLI / 
Koor. Yrd. Prof. Dr. B. TOĞAR 

GÖRÜŞÜLEN KONULAR ve ALINAN KARARLAR 
 
BAYÜ, 2025 yılının üçüncü Kalite Komisyonu toplantısını, Rektör Prof. Dr. Mutlu TÜRKMEN 
başkanlığında 4 Haziran 2025 tarihinde Baberti Kampüsü Senato Odası’nda gerçekleştirmiştir. Rektör 
TÜRKMEN toplantının açılış konuşmasında; 26 Mayıs 2025 tarihinde gerçekleştirilen TYÇ Koordinasyon 
Kurulunun 7. Toplantısında alınan kararlar gereğince "Türkiye Yeterlilikler Çerçevesi Kapsamında Mikro 
Yeterliliklere İlişkin Usul ve Esaslar"ın yürürlüğe girdiğini ve bu yeterlilikler konusunda kurum stratejik 
planında güncellemeler yapılacağını, bu süreçlerin yönetilmesi konusunda Kalite Koordinatörlüğü ile 
entegre  çalışılması ve Sürekli Eğitim ve Uygulama Araştırma Merkezinden bu konuda yardım alınması 
gerektiğini, öğrencilerimizin akredite olmuş bir kurumdan ve akredite olmuş bir programdan mezun 
olmaları ve mikro yeterlilikler yetkinliklerini kazanmaları konusunda tüm birimlerin katılım ve desteklerini 
istediğini belirterek tüm komisyon üyelerine kalite süreçlerine katkıları için teşekkür etmiş ve Toplantı 
Gündemi doğrultusunda gerekli bilgilendirmeleri yapması için sözü Kalite Koordinatörü Doç. Dr. 
ALACADAĞLI’ya vermiştir.   
 
Doç. Dr. ALACADAĞLI konuşmasına toplantı gündemi doğrultusunda önceki toplantıda alınan kararların 
gerçekleşmelerine yönelik bilgi paylaşımıyla başlamıştır. Bu kapsamda;  

➢ 9001-2015 Kalite Yönetim Sistemi standardı gözetim tetkiki ve 14001 Çevre Yönetim 
Sistemi standardı başvurusu için yapılacaklar ile ilgili alınan karar sonrası BYT’lerle 
toplantı yapılarak hedeflerin, hedef planlarının, çalışma programının 14001 kapsamında 
güncellenmesi gerektiği ifade edildiğini,  

➢ Çevre Yönetim Ofisinden eğitim talebimiz sonucunda ve ÇYO Koordinatörü Dr. Öğr. Üyesi 
Murat CAMUZCUOĞLU tarafından bu kapsamda eğitim verildiğini, 

➢ ÜNİDES projesi kapsamında gerçekleştirilen ve hem BAYÜ personeli, öğrenciler hem de 
halka yönelik panelde ÇYO Kalite Koordinatör Yardımcısı tarafından kurumda ÇYO 
koordinatörlüğünün neler yaptığına ve neler yapacağına dair bilgilendirme yapıldığını, 

➢ 14001 KYS standardı gerekleri ve bu konuda belgelendirme yapılması için gerekli koşullar 
açısından yapılacak belgelendirme başvurusunun,  bu konuda tüm BAYÜ birimleri olarak 
en az iki proses çevirimi yapılması gerektiğinden ve bu sürecin Ağustos ayında 
tamamlanması nedeniyle başvurunun Eylül sonrasında yapılmak üzere planlandığını, 

➢  9001-2015 Kalite Yönetim Sistemi standardı gözetim tetkikinin ise Haziran ayı içerisinde 
gerçekleşeceğini, 

➢ KALİTE’den (Kalite Koordinatörlüğü)bir personelin Eğitim Öğretim Komisyonunda yer 
alması konusunda alınan diğer bir karar doğrultusunda Kalite Koordinatörü Yardımcısı 
Prof. Dr. Başak TOĞAR’ın görevlendirilmesinin yapıldığını, 

➢ BAYÜ KK öğrenci temsilcimizin dile getirdiği öğrencilerimizin eğitim talepleri doğrultusunda 
Sürekli Eğitim Merkezi ile görüşüldüğünü ve eğitim bedeli olarak çıkarılan 4000 TL fiyat 
sonrasında eğitime talep olmadığını,   

belirtmiştir. 
 
Doç. Dr. ALACADAĞLI üçüncü gündem maddesinde yer alan ve hem Gözetim Tetkiki açısından önemli 
olan hem de PUKO döngüsünün bir gereği olan ve çalışma takviminde yer alan izlemeler ile ilgili 
(hedefler, yıllık eğitim planı, çalışma takvimi, prosesler vb.) KALİTE personelince intranet doküman 
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yönetim sistemi üzerinden incelemeler yapılarak birimlerin mevcut durumunun incelendiğini ve belirlenen 
eksikliklerin excel tablosu halinde BYT’lere paylaşıldığını belirtmiş ve hazırlanan Tablo’yu komisyona 
göstermiştir. Birim Amirlerinden bu kapsamdaki eksikliklerin giderilmesine yönelik sürecin takip 
edilmesinin ve eksikliklerin en kısa zamanda tamamlanmasının sağlanmasını beklediklerini belirtmiştir. 
 
Kasım 2024’te yapılan YGG’de alınan kararlardan; YGG 1.3, YGG 1.7 ve YGG 1.8. kararları kapsamında 
gerekli komisyonların kurulduğunu, komisyonların çalışmalarına başladığını belirten ALACADAĞLI,  
komisyon üyelerinin iş yoğunluğu ve görüş alma süreçlerinin uzun sürmesi nedeniyle el kitapları 
hazırlama sürecinin planlanan tarihe kadar tamamlanamayacağı görüldüğü için bu kararların için bitiş 
tarihinin Kasım 2025 olarak değiştirilmesinin  talep edildiğini ve bu konuda (YGG 1.3, YGG 1.7 ve YGG 
1.8. kararları tarihlerinde) güncellemeye gidileceğini dile getirmiştir.  
 
Bir diğer konu olarak YÖKAK denetimi öncesi ödül yönergemizde kalite ödüllerinin olmaması ve 
performans değerlendirmelerinin yapılmadığı konusunda YÖKAK Heyetince yapılan yapılan eleştiri 
sonrası, KALİTE tarafından yeni bir ödül yönergesi hazırlandığını, bu yönergenin paydaş görüşlerine 
sunulduğunu, BAYÜ Mevzuat Komisyonuyla paylaşıldığı ve sonrasında Senatoya sunulduğunu 
söylemiştir. Bu kapsamda Mayıs ayında gerçekleştirilmesi düşünülen ödül töreninin, Yönerge’nin 
uygulanma sürecinin beklenenden uzun sürmesi gibi bir durumun ortaya çıkması ve BAYÜ Komisyon 
üyelerinden Yönergenin tekrar gözden geçirilmesi talepleri geldiğinden Üst yönetimce alınan karar 
sonrası ödül töreni akademik yıl açılışına ertelenmiştir. Bu konuda Doç. Dr. ALACADAĞLI yönergede 
gelen görüşler doğrultusunda revizyona gidilebileceğini, akademik, idari, yönetici personel performans 
değerlendirme kriterlerine yönelik hazırlanan formların da Komisyon üyelerince gözden geçirilerek bu 
konuda da varsa önerilerini iletmelerini beklediklerini ifade etmiştir. Komisyon, performans kriterlerinin net 
olarak belirlenmesi ve yönergede yapılacak revizyon sonrasında ödüllerin verilmesi konusunda takvim 
belirlenmesi konusunda fikir birliğine varmıştır. 
 
Koordinatör ALACADAĞLI konuşmasında toplantı gündeminde olmamasına rağmen, 2024 YGG 
kararlarında yer verilen ve Komisyonca da kabul gören, alınan kalite süreçleri açısından yeterli katılımı ve 
etkinliği gösteremeyen Araştırma Merkezlerinin birleştirilmesi kararını tekrar yapılacak düzenlemeler için 
hatırlatmıştır.  2025 yılında yapılması gereken iç tetkikin Eylül sonu Ekim başı gibi yapılmasının 
planlandığını ve tetkikin özellikle eğitim ölçütü temelli olarak çok ayrıntılı bir şekilde yapılacağını ve  
birimlere daha uzun bir zaman ayrılmasının öngörüldüğünü belirterek,  yaz döneminde araştırma 
merkezleri ile ilgili birleştirme kararının uygulamaya sokulmasını da tetkik öncesi birim sayılarının 
belirlenmesi konusunda önemli olduğunu belirtmiştir.  
 
Son gündem maddesinde yer alan YÖKAK süreçleri ile ilgili Koordinatör ALACADAĞLI eğitim ölçütünden 
280 puan almamız gerektiğini,  denetçilerin raporda eğitim konusunda çok ciddi eleştiriler yaptığını ve bu 
yüzden Ölçüt Başkanlarının kalite eğitimlerini almış, akademik yükselme baskısı daha az olan Doçent 
ünvanına sahip personelden seçilmesinin yararlı olacağını  ve özellikle BAYÜ Kalite Komisyonundan 
üyeler olmasının daha doğru olacağını vurgulamıştır. Ayrıca PÜKO döngüsüne tüm Birim Amirlerinin 
hâkim olması gerektiğini de dile getirmiştir. Rektör TÜRKMEN bu konularla ilgileneceğini belirtmiştir.  
 
Toplantıda KK öğrenci üyesi ve BAYÜ Öğrenci Kalite Komisyonu Başkanı Busenur İĞCİ arz etmek 
istediği hususlar olduğunu belirterek Toplantı Başkanı Rektör TÜRKMEN’den söz istemiştir. Rektör 
TÜRKMEN, KK tüm üyelerinin bu talepleri dinlemekten memnun olacaklarını belirterek İGCİ’ye söz 
vermiştir. Öğrenci KK Başkanı ve BAYÜ KK üyesi İĞCİ arkadaşları ile yaptıkları toplantı/görüşmelerde 
aşağıdaki hususların çözüm üretilmesi için BAYÜ KK’da gündeme ek olarak görüşülmesi kararı aldıklarını 
belirtmiştir. Bu kapsamda;   
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✓ Güvenlik açığının olduğunu, kimlik sorulmadan kafeye gidildiğini ve yurtların önünde arabaların 
beklediğini, 

✓ SPBF’nin öğrencilerinin formasyon derslerini online olarak değil yüz yüze almak istediklerini, 
✓ Eğitim kantininin 4. Katta olması ve asansörün bozuk olması sebebiyle engelli öğrencilerimizin 

sorun yaşadığını,  
✓ Bize Yazın’ı kullanırken öğrencilerin mail adreslerinin gözükmesini istemediğini, 
✓ Anket sonuçları sonucu hocaların öğrencilere karşı tavırlarının değiştiği ve öğrencinin bu 

durumdan rahatsız olduğunu, 
✓ Bir önceki toplantıda konuşulan ulaşım sorunun görüşülüp görüşülmediği ve ne karar alındığını 

merak ettiklerini, 
✓ Aynı dersi farklı hocalardan almak istediklerini, 

dile getirmiştir. 
 
Rektör TÜRKMEN güvenlik açığı konusunun, Eğitim Fakültesinin asansörlerinin bakımı için Genel 
Sekreterimizin ilgileneceğini, “Bize Yazın” sekmesi için Bilgi İşlem Daire Başkanlığının ilgileneceğini, 
ulaşım sorununun görüşüldüğü ve  kartlı sisteme geçilmesinin sorunun çözümünde büyük ölçüde yeterli 
olacağı, aynı dersi farklı hocalardan almak koşulunun bazı birimlerde hoca sayısına bağlı olarak 
gerçekleşmesinin çok zor olduğunu belirtmiştir.  
 
Alınan Kararlar: 

1. ISO 9001-2015 Kalite Yönetim Sistemi denetimi öncesi dokümanların ve izlemelerin gözden 
geçirilmesi, 

2. "Türkiye Yeterlilikler Çerçevesi Kapsamında Mikro Yeterliliklere İlişkin Usul ve Esaslar"ın devreye 
sokulması, 

3. Ödül Yönergesinde yer alan alt başlıklar için  kriterlerin belirlenmesi, 
4. YGG 1.3, YGG 1.7 ve YGG 1.8 kararlarında bitiş tarihinde  revizyona   gidilmesi, 
5. Eylül-Ekim 2025 tarih aralığında İç Tetkik planlamasının yapılması, 
6. Ölçüt Başkanlarının seçilmesi. 

 
Toplantı; önümüzdeki döneme yönelik aşağıdaki kararlar alınarak ve Prof. Dr. Mutlu TÜRKMEN’in BAYÜ 
olarak hedeflere ulaşmak için tüm birim amirlerinin bütün süreçlere etkin olarak katılımı ve takibinin 
önemini vurguladığı kapanış konuşması ile sona ermiştir. 

 
 
Bir sonraki toplantının tarihi / saati, yeri ve özet gündemi :  

 
Belgelendirme çalışmalarının sürecine göre belirlenecek. 

 
İMZALAR 

 
İmzalar F15 Katılımcı Listesinde yer almaktadır. 
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